

## **ENGLISH:**

VNV Nation is a European based alternative electronic project led by Ronan Harris in the roles of singer, songwriter and producer.

Never content with fitting in a category, VNV Nation's sound blends poetic and thought provoking lyrics with a sound that ranges from melodic dance beats and indie-electronic anthems, to haunting ballads and post-classical soundtrack pieces. The live shows are legendary for their energy and positive emotion, drawing a devoted fanbase from across the musical spectrum to sold out tours and headline appearances at festivals in Europe and America.

Over the course of the project's career, VNV Nation has continued to reach new heights, with its last 3 albums charting top 10 in Germany, as well as top 5 Billboard Chart positions in the US.

Ronan Harris was born in Dublin, Ireland and lives in Hamburg, Germany

---

## **DEUTSCH:**

VNV Nation ist ein europäisches Alternative Electronic Projekt, das von Ronan Harris als Sänger, Songwriter und Produzent geleitet wird.

Nie einer bestimmten Musiksparte ganz zugehörig, vermischen die Songs von VNV Nation poetische und zum Nachdenken anregende Texte mit einem Sound, der von melodischen Dancebeats und Indie-Elektronischen Hymnen bis hin zu eindringlichen Balladen und postklassischen Soundtrack-Stücken reicht.

Die Liveshows sind legendär für ihre Energie und positive Emotionen. Sie ziehen eine hingebungsvolle Fangemeinde aus dem gesamten musikalischen Spektrum zu ausverkauften Tourneen und Headline Auftritten bei Festivals in Europa und Amerika an.

Seit Bestehen des Projekts erreichte VNV Nation mit seinen letzten drei Alben immer neue Höhen in Form von Top 10 Platzierungen in Deutschland, sowie Top 5 der Billboard Charts in den USA.

Ronan Harris wurde in Dublin, Irland geboren und lebt in Hamburg, Deutschland.